
N-VA Bierbeek wikt en weegt gemeentelijke begroting (GR 7.02.2013) 
 
Naar aanleiding van de gemeenteraad van 7 februari jl. wierp de fractie van N-VA 
Bierbeek een kritische blik op de voorgestelde, en intussen goedgekeurde begroting 
voor 2013. Gemeenteraadslid Ward Abts trad hierbij op als fractiewoordvoerder en 
uitte zijn bezorgdheid over de evolutie van de inkomsten en uitgaven;  rekening 
houdend met de sterke daling van de overschotten van de vorige jaren en in het licht van 
de huidige onzekere sociaal-economische toestand,  moet een voorzichtige en 
realistische financiële politiek volgens N-VA de enige aangewezen richting zijn 
 
N-VA Bierbeek durft zich, als enige partij in Bierbeek, mede op basis van het 
bovenstaande de vraag stellen of de geplande bouw van een nieuw administratief 
centrum nog wel verantwoord is en wel om volgende redenen: 

- De verwachte kostprijs  (naar onze raming om en bij de 7,5 miljoen €) ligt ver 
boven het in 2009 vooropgezette bedrag. Hierdoor wordt beslag gelegd op zowat 
alle beschikbare gemeentelijke financiële reserves en wordt een bijkomende 
zware lening afgesloten. Als gevolg hiervan zullen mogelijke budgettaire 
tegenvallers leiden een verhoogde schuldenlast,  stijgende belastingen, een 
verminderde dienstverlening en een rem op  andere noodzakelijke investeringen. 

- Op hogere bestuursniveaus klinkt de roep naar een nieuwe fusiebeweging van 
gemeenten steeds luider.  N-VA vraagt zich af of een loodzware investering in een 
nieuw gemeentehuis hierdoor überhaupt nog zin heeft. 

- Bierbeek beschikt over een groot aanbod van ruime gebouwen die sinds enige 
tijd leeg staan. N-VA meent dat deze voor een fractie van de prijs kunnen 
gehuurd, gerenoveerd en heringericht worden zodat hier enkele gemeentelijke 
diensten kunnen gehuisvest worden om  de overbevolking van het huidige 
gemeentehuis op te lossen. 

 
Om de financiële slagkracht van de gemeente niet onderuit te halen omwille van een 
dergelijk  ontsporend project en vanuit de visie dat de beschikbare middelen eerder 
dienen aangewend te worden voor de verdere ontwikkeling van onze gemeente en zijn 
inwoners (o.a. toerisme, middenstand, infrastructuur, milieu…) achtte de N-VA fractie 
het nodig het budget 2013 niet goed te keuren.  


